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Zápis z LI. Velkého Churalu SPRSu  
(Spolku pro podporu rajhradského sportu) 

 
Konáno dne: 15.1.2016  

Místo konání: Opelik, plyš. 

Přítomní členové: Karel Baumgartner, Vraťa Blažek, Markéta Bunďálková, Radek 

Děrda, Karel Duchoň, Michal Kutěj, Vladimír Ohlídal, Zdeněk Rožnovský, Jan Váňa, Jiří 

Žampach, Pavel Žampach. 

Omluveni: Marek Bělehrad, Jiří Vávra, Pavel Klimeš, Tomáš Váňa generálně. 

Aspirant Valťa Černík přítomen. 

 

Po úvodním chorálu „Zapomněli jsme se napít“ byl chural zahájen. 

 

Stanovení ředitele pařby.  

Rotační princip dospěl k Vraťovi Blažkovi, ale ten požádal o výměnu, protože druhý den 

ráno řídil a tedy jak sám řekl „by si funkci neužil“. Takže se jí chopil další v pořadí 

Radek Děrda, který se jí zhostil s nonšalancí sobě vlastní.                                                                                                                                         

 

První bod jednání: Přijetí aspiranta Valtra Černíka za člena SPRSu. 

Nursultán pronesl krátký nesouvislý projev, ve kterém vzpomenul skvělou řeč Valti při 

žádosti o aspiranství a přesvědčivou aktivitu po dobu aspiranství. Hlasováním byl 

jednohlasně Valťa Černík přijat za řádného člena SPRSu. JUPÍÍÍ!!  

 

Druhý bod jednání: Vyhodnocení akcí SPRSu.  

Zavzpomínali jsme na akce, které byly i které nebyly, nejvýznamnější byly 15. 

narozeniny SPRSu spojené koštem pálenek. 

 

Třetí bod jednání: Stav pokladu. 

Strážce pokladu Pavlík Žampach:  Bylo plno nekopáčů, ale hned na churalu to někteří 

dohnali. 

Pak se do diskuse přihlásil Kája Duchoň s tím, že má nevyřešenou žádost o proplacení 

jízd pro pašíka z roku 2012. Po rozpravě bylo usneseno, že se uznává nárok 500,- kaček, 

který byl strážcem pokladu ihned započten proti Kájovým dluhům na pokladu. Taky 

jsme se usnesli, že vzhledem k zabijačce budeme skládat na poklad 500,-.  

 

Čtvrtý bod jednání: Přehled sázek. 

Ministr pro sázky Honza Váňa nám řekl vše podstatné, tedy kolik má kdo plnit, které 

sázky jsou nerozhodnuté a kdo jak si vede v této disciplině. Celkový stav sázek je 468.   

 

Pátý bod jednání.  Zpráva o stavu Duchoňů. 

Ministr pro evidenci Duchoňů J.Vávra, vzhledem k tomu, že se nemohl churalu 

zúčastnit, tak vzorně předal zpracovanou zprávu nursultánovi, který s ní seznámil 

chural. 

Nulu mají J.Vávra, M. Kutěj, nejvíc má K. Duchoň. 
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Šestý bod jednání: Plán akcí 

          Název akce.                                     Termín         Garant 

Pichl   20.-24,1                     
Petříkov     28.-31.1. 
Běžky Vysočina, když bude sníh   13.-14.2.    RD 

Soustředění HC Opelík   19.-21.2.   
Tradiční jedinečná kolektivní zabijačka SPRSu    12.3.    ZR,MK,JV 

San Martino   19.-26.3. 
LII. VCHSPRSu    8.4.      VO 

Půlstoletí Ladi Damborského    28.5. 
 
Pozn. Psáno kurzívou nejsou akce SPRSu ale uvedeny pro info.   
 

V podstatě celá disputace k plánu se týkala zabijačky. Týkala se v podstatě tří otázek. 

 

První otázka byla, jestli zabijačka ano nebo ne a to přesto, že na minulém churalu bylo 

odhlasováno, že zabijačka bude. Nursultán to zapsal jako výsledek průzkumu, čehož se 

chopili někteří odpůrci zabijačky a rozhodovali jsme již jednou rozhodnuté. 

Výsledek po opakovaném hlasování je, že zabijačka bude. 

 

Druhá otázka byla, jestli na zabijačce budeme zabíjet nebo si koupíme nějaké maso a 

to uvaříme a případně něco dalšího, (což zapisovatel neumí popsat, neboť jakékoliv jídlo 

není jeho obor). Argumentem pro nákup masa je, že po klasické zabijačce jsou 

problémy s přebytky. 

Výsledek po opakovaném hlasování je, že na zabijačce se zabíjet bude, ale co 

nejmenšího čuníka. 

 

Třetí otázka byla, zda lze při hlasování jestli zabijačka ano či ne, započítat pro hlas 

nepřítomného Jiříka Vávry, jako předního propagátora konání zabijačky.   

Výsledkem diskuse bylo, že ne, protože by to byl precedens do budoucna zásadně 

komplikující rozhodování na Churalu. 

 

Sedmý bod jednání: Rozprava. 

Rozpravu téměř zcela ovládlo výše popsané téma zabijačky. Bohužel se sešli dvě 

nepříznivé okolnosti. První špatná forma nursultána, který se po nějaké době nedokázal 

na povznést nad některé příspěvky některých členů. Druhou negativní okolností byly 

právě ty příspěvky.  

Zapisovatele to sralo tak, že nezapisoval. 

 

 

Dosažené skóre VCHSS dle ředitele pařby: Pls ředitele jestli s odstupem času může 

dodat nějaký údaj, ať tak učiní, bude doplněno do archivní verze zápisu  

 

Zapsal :  Vladimír Ohlídal 

               Nursultán                                                                                                                                                                                                                          


